
Utdrag från styrelsemöte den 8 dec 

 

• Uppdatering i frågan om hästavtal, JoAnna och Jenny tar fram ett grundavtal som skall kunna 

användas för alla hästar.  

• Summan som betalas ut / pass beslutas till 450 kr och betalas endast för de pass som 

genomförs. 

• Avtalet mejlas ut och hästägarna bjuds in till en work shop för att prata om avtalet. 

• Fråga att fundera vidare på är hur vi kan få en mer samlad verksamhet på Hammarhagen? 

 

 

Beslut som fattats på Mötet  

 

• Beslut om att betala 450 kr /pass till den som ”hyr” ut sin häst till verksamheten 

• Beslut om att ge 3000 kr i bidrag till Lollan för restaurering av privat voltigeutrustning som 

använts på träning i verksamheten. 

 

 

Information  

 

• Vi ser över behovet av personer som kan vara med i verksamhetsgruppen då Line tyvärr kommer 

att sluta till hösten. Förslag på att dela upp verksamhetsgruppen i två delar, där en grupp 

focuserar på läger och tävling och en grupp på träningsverksamheten i de s.k Basgrupperna. 

 

 

 


